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Protok6l Nr 33/22

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej,
odbytego w dniu 20 maja 2022 roku o godz. 13.00 w budynku Urzgdu Miejskiego

w Kolbuszowej, sala nr 16.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodnicz4cy Komisji P. Bronislaw Wiktor.
W posiedzeniu udzial wzigli wszyscy czlonkowie Komisji oraz zaproszeni go5cie, co
potwierdza zal4czona do protokolu lista obecnoSci.

Porz4dek posiedzenia Komisji przedstawia sig nastgpuj4co:

l. Przyjgcie porz4dku obrad.
2. Analiza dzialalnoSci Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych

w Kolbuszowej- realizacja planu finansowego w/w Komisji.
3. Analiza finansowa gospodarki odpadami komunalnymi na terenie MiG Kolbuszowa

w 2021 roku z wyszczeg6lnieniem koszt6w wywozu odpadow z teren6w publicznych
i od os6b tlzycznych (koncepcja przejgcia wywozu odpad6w z przedsigbiorstw z terenu
MiG Kolbuszowa).

4. Kontrola funkcjonowaniaZakladu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.
pod wzglgdem przetargu na odbi6r odpadow komunalnych (WIZYTACJA
ZAKr-ADU).

5. Sprawy rolne.

Adl
Komisja glosami za- 6, przeciw- 0, wstrzymuj4cych sig- 0, przyjgla porz4dek posiedzenia.

Ad2

lnformacjg odnoSnie realizacji planu finansowego Gminnej Komisji Rozwi4zywania
Problem6w Alkoholowych w Kolbuszowej przedstawila inspektor P. Ewa Szczur.

Poinformowala, 2e Srodki pochodz4ce z oplaty z zezwoleh na sprzedaz alkoholu wynoszq
l4cznie ok. 670 000 zl. w gl6wnej mierze sq one prze'Lnaczane na profilaktykq zwiqzanq
z przeciwdzialaniem alkoholizmowi oraz pomocy rodzinom w kt6rych wystgpuje problem

alkoholowy. Diety dla czlonkow Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych
stanowi4 lqcznie ok. 35 000 zl rocznie. Ztych Srodk6w finansowana jest r6wniez umowa z rzbq

v'ry lr ze2w ieri w Rze szo wi e.

Dodatkowych informacji w tym zakresie udzielil Skarbnik Kolbuszowej. WyjaSnil,2ekahdego
roku Burmistrz Kolbuszowej przedklada Radzie Mie.iskiej informacjg dot. wsp6lpracy
zorganizacjami pozarz4dowym. Srodki pochodz4ce ztzw. oplaty alkoholowej sqprzeznaczane
na wsparcie dla dzieci i mlodzieZy d. organizacjg zajg(, sportowych, upowszechniania kultury
fizycznej i sportu. Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad3

Analize stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Kolbuszowaza202l rok
przedstawil Kierownik Ref. GOK P. Mateusz Czachor. Analizastanowi zalqcznik do protokolu.

Ad4

Czlonkowie Komisji udali sig do Zakladu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.

w Kolbuszowej przy ul. Pilsudskiego 111a. W trakcie wizl,tacji Komisja dokonala przegl4du

obiekt6w technicznych Zakladu, zapoznala sig procedur4 odbioru odpadow od mieszkaric6w



gminy zgodnie z przetargiem na to zadanie. Wszelkich informacji w tym zakresie udzielit
dyrektor P. Andrzej AndryS.

Czlonkowie Komisji zapytali czy w PSZOK mieszkaricy mogq oddai styropian budowalny oraz

opony.

Burmistrz wyiaSnil, ze PSZOK przyjmu.ie zar6wno styropian (odplatnie) jak i opony (8 sztuk

opon samochodowych- nieodplatnie).

Ad5

W punkcie sprawy roZne Komisja nie wniosla pytan.

Posiedzenie zakoriczono o godz. l4:15.

Na tym protok6l zakohczono.

Protok6l sporz4dzila: Justyna Mucha WMq

Przewodnicz4cy Komisji: Bronisl"* *,Or"P


